
Formandens beretning 2023. 
 
Efter sidste generalforsamling har vores aktiviteter mest været af social art. Jeg må igen rose 
Charlotte for både tid og husrum: 

 Til åben terrasse/Odins Race i højt solskinsvejr med bål og pølser. 
 Halloween hygge med græskar udskæring for de yngste beboere og glade forældre samt 
 nytårs forsamling i carporten om eftermiddagen. 

 
Jeg selv har kun kunnet ligge matrikel til ved Sankt Hans festen, da beredskabsstyrelsen aflyste 
vores traditionelle bålfest på runderen - En stille begivenhed med 16 børn og ligeså mange voksne 
(selv Tinderbox kunne vente :-) ) 
 
Jernalderlandsbyen: 
Projekt Kroggård er stadig på planlægningsstadiet. Jernalderlandsbyen arbejder på at skaffe 
midler til erhvervelsen. 
Købsfristen er foreløbig rykket fra 1/1-24 til 1/4 -24. 
De søger stadig fonde, så vi må se tiden an. 
 

Jernalderlegeplads: 
Gennem Anette Hulhøj, daglig leder i Jernalderlandsbyen, er vi kommet med i kontaktgruppen 
omkring kommunens brug af lokale midler til Næsby. Det var vi ikke fra starten, men det er der 
rådet bod på nu - læs evt. mere på grundejerforeningens hjemmeside www.storeklausodense.dk 
efterhånden som projekt legeplads udvikler sig. 
 
Til sidst skal der lyde stor tak til Vagn Mølgaard for mange års tjeneste som kasserer i vores 
grundejerforening. 
Vagn blev valgt som revisorsuppleant i 2009, og tiltrådte i 2011 som kasserer. 
Der skal lyde stor hilsen fra hele bestyrelsen og beboerne med tak for 15 års arbejde. Et hverv, 
som i de seneste år har taget mere tid efterhånden, som administrationen har udviklet sig med 
negative renter og brug af Nemid på flere områder. 
Tak til Vagn, og Inge for lån af ham. 
 
Hilsen 
Formanden 
 


